



Mike Jager - Développeur Immobilier

Mike Jager est une figure montante dans les secteurs de l'immobilier commercial, résidentiel et industriel. En tant qu'un des principaux directeurs du développement des affaires dans l'industrie, il possède une connaissance accrue du marché Montréalais. Sa passion pour Montréal ne connaît aucune limite, et ses présentations lors du Forum Immobilier de Montréal en 2017, et en 2019, ont renforcé cette position. Mike est fier d'aller toujours plus loin pour ses clients, offrant son expérience pratique hors pair dans le milieu du développement immobilier.

Mike Jager - Real Estate Developer

A rising developer in Montreal's booming commercial, residential and industrial real estate sectors, Mike Jager honed his intimate knowledge of the marketplace as one of Montreal's leading directors of business development in the industry. His passion for Montreal knows no limits, and his groundbreaking presentations at the Montreal Real Estate Forum in 2017 and 2019 only further cemented that fact. Mike prides himself on going over and above for his clients, delivering a hands-on experience that is widely considered second-to-none in the Montreal real estate development landscape.